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LATVIJAS VIEGLATLĒTIKAS SAVIENĪBAS 
PĀRVĒLĒŠANU KONGRESA PROTOKOLS 

 
Kongress notiek tiešsaistē Zoom platformā 

 
2021.gada 21.aprīlī 

Tiešsaistē 
 
 
Latvijas Vieglatlētikas savienības, turpmāk – LVS, kārtējo kongresu, turpmāk – Kongress, 
sasauc LVS prezidents Arnis Lagzdiņš. 
LVS juridiskajiem biedriem par Kongresa sasaukšanu paziņots 2021.gada 9.februārī; par 
Kongresa sasaukšanu paziņots elektroniski. 
Kopējais LVS juridisko biedru skaits: 87 (ieskaitot uzņemtos un izslēgtos biedrus). 
Kongresa vadītāja – LVS Komunikācijas vadītāja Ieva Bļusina 
 
KONGRESA DARBA KĀRTĪBA 
 
10:45 – 11:00 Reģistrācija 
 
11:00 – 14:00 Kongress 
 
1. Kongresa atklāšana  
2. Ziņojums par kongresā esošo delegātu skaitu 
3. Darba kārtības un reglamenta apstiprināšana 
4. LVS apbalvojumu saņēmēju paziņošana 
5. Viesu uzrunas 
6. LVS Juridisko biedru apstiprināšana un izslēgšana 
7. LVS 2020.gada Kongresa protokola apstiprināšana 
8. LVS 2020.gada pārskata ziņojums un ziņojums par 2020.gada budžeta izpildi 
9. Revīzijas komisijas ziņojums 
10. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
11. 2020.gada pārskata un budžeta izpildes apstiprināšana 
12. LVS komisiju ziņojumi 
• Treneru komisija 

• Jaunatnes komisijas ziņojums 
• Tiesnešu komisija 
• Atlētu komisija 
• Ētikas komisija 

13. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
14. Prezidenta amatu kandidātu prezentācijas 
15. Debates un jautājumi par amatu kandidātiem 
16. Vēlēšanas 
• Prezidenta/- es vēlēšanas 
• 2 viceprezidentu vēlēšanas 

• 8 valdes locekļu vēlēšanas 
• 3 Revīzijas komisijas locekļu vēlēšanas 

17. 2021.gada sezonas galvenās iezīmes un budžeta projekts 
18. Debates un jautājumi par ziņojumu 
19. 2021.gada budžeta apstiprināšana 
20. Par redakcionālajiem labojumiem LVS statūtos 
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21. Debates par LVS Statūtu redakcionālajiem grozījumiem 
22. Statūtu redakcionālo labojumu apstiprināšana 
23. Debates 
24. Nākamā LVS kongresa laika un vietas noteikšana 
25.  Kongresa slēgšana 
Reglaments: 
Ziņotājiem līdz 10 min 
Debates līdz 3 min 
Amatu kandidātu prezentācijas līdz 10 min 

 
1. Kongresa atklāšana un LVS prezidenta apsveikuma runa 

A.Lagzdiņš sveic Kongresa dalībniekus, pateicas visiem, kuri pieslēgušies kongresam 
un Juridiskajiem biedriem par atbildīgu pienākumu pildīšanu, viesiem par veltīto 
laiku. Pirmoreiz kongresa norise notiek attālināti, par kongresa norisi un balsošanas 
sistēmu rūpējas profesionāla komanda. 
Latvijas Vieglatlētikas savienība dibināta 1921.gada 24.aprīlī un šodien varam 
atzīmēt tās simtgadi, par to apgādina arī speciāli izveidotais logo, kurš redzams 
kongresa prezentācijā un kongresa materiālos. 
Novēl produktīvu darbu un atklāj Kongresu. Lūdz Juridiskos biedrus apstiprināt 
Latvijas Vieglatlētikas savienības komunikācijas vadītāju Ievu Bļusinu par kongresa 
vadītāju, balsošanas sistēmā nospiežot “Jā”. 
Balsojums: “Jā” 68  Juridiskie biedri 
NOLEMJ: Apstiprināt Latvijas Vieglatlētikas savienības komunikācijas vadītāju Ievu 
Bļusinu par kongresa vadītāju. 
 

2. Ziņojums par kongresā esošo delegātu skaitu 

I.Bļusina informē par darba norises un balsošanas procesu. Zoom sadaļā 
dalībniekiem, lai tie tiktu atpazīti, lūdz reģistrēties norādot vārdu, uzvārdu un 
pārstāvēto organizāciju. Katram Juridiskajam biedram uz norādīto e-pastu tika 
nosūtīti piekļuves un balsošanas norādījumi. Jautājumus lūdz uzdot Zoom čatā. 
Katram balstiesīgajam kongresa dalībniekam kongresa laikā jābūt atvērtiem diviem 
logiem – Zoom tiešsaistei un balsošanas sistēmai. Notiek divi testa balsojumi, lai 
būtu saprotama tiešsaistes un balsošanas sistēma. 
Lai kongress būtu lemttiesīgs, nepieciešams balsojums par Juridisko biedru skaitu, 
kuri piedalās kongresā. Lūdz Juridiskos biedrus apstiprināt gatavību piedalīties LVS 
kongresā, balsošanas sistēmā nospiežot “Jā”. 
Balsojums: “Jā” 68  Juridiskie biedri 
NOLEMJ: Kongress ir lemttiesīgs. 
I.Bļusina informē, ka kongress tiek protokolēts un ierakstīts. 
 

3. Darba kārtības un reglamenta apstiprināšana 
Nav saņemti priekšlikumi darba kārtības un reglamenta izmaiņām. 
Balsojums: par 69, pret 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt darba kārtību un reglamentu.LVS  
 

4. LVS apbalvojumu saņēmēju paziņošana 
I.Bļusina izsaka gandarījumu par atsaucību, iesūtot apbalvojamo nominantu 
kandidatūru pieteikumus, lai varētu godināt viņu ieguldīto darbu un profesionālos 
sasniegumus. Informē, ka ikvienam juridiskajam biedram bija iespēja ieteikt 
kandidātus vienā no kategorijām – biroja darbinieks, pasākumu un sacensību 
organizatori vai tehniskie darbinieki. Paziņo, ka tiks saņemti astoņi apbalvojumi: 



3 

Tukuma sporta skola – Tālivaldis Krūmiņš, Balvu sporta skola – Aigars Pušpurs, 
LVVA – Edgars Vaivods, VK Saturn7 – Ināra Fjodorova, Līvānu VK – Andrejs 
Bondarevs, Iecavas novada sporta skola “Dartija” – Īrisa Korčagina, Ādažu BJSS – 
Sandra Krūma, Ogres novada SC – Aleksandrs Čipats. 
Paldies visiem Juridiskajiem biedriem par iesaisti šajā projektā. Paldies visiem, kuri 
saņēmuši apbalvojumus. Izsaka cerību, ka apbalvojumi būs papildus motivācija 
turpmākajā darbā!  
 
 
 

5. Viesu uzrunas 
 I.Bļusina izsaka ganadarījumu un informē par LVS sadarbības partneru pieslēgšanos 

un uzrunām LVS kongresa dalībniekiem.  
 Nolasa Saeimas izglītības, kultūras un zinātnes komisijas Sporta apakškomisijas 

priekšsēdētāja Sanda Riekstiņa uzrunu kongresa dalībniekiem. 
Kongresa dalībniekus uzrunā LOK prezidents Žoržs Tikmers. Paldies par sadarbību 
un izcilo darbu A.Lagzdiņam un D.Miļkevičam. Liels paldies ikvienam, kurš strādā 
vieglatlētikas attīstībā, audzinot jaunos sportistus rūpējoties par tiem neatkarīgi no 
ārējiem apstākļiem un krīzēm. Vieglatlētika vasaras sporta veidu vidū ir galvenais 
sporta veids. Sveic 8 nominantus par ievērojamo ieguldīto darbu. Izsaka 
gandarījumu, ka sadarbība ar LVS pilnveidojas un attīstās. Novēl ātru, precīzu 
jautājumu izskatīšanu, jaunajam prezidentam, valdei, revīzijas komisijai veiksmīgu 
darba procesu.  
Kongresa dalībniekus uzrunā LSFP prezidents Einārs Fogelis. Pievienojas, ka 
vieglatlētika ir visu sporta veidu pamats un sports mūs vieno. LVS 2020.gadā ir 
bijusi inovatīva, meklējot jaunas metodes sarežģītajā laikā veicinot veselīgu 
dzīvesveidu un iesaistot jauniešus. Informē, ka drīz tiks atklāts Valmieras stadions 
un manēža, kā arī Daugavas stadions tiks nodots vieglatlētu lietošanā. Paldies 
D.Miļkevičam un A.Lagzdiņam par konstruktīvo darbu – komandā ir spēks. Paldies 
visiem, kuri aktīvi iesaistās vieglatlētikas attīstībā. 

6. Juridisko biedru apstiprināšana un izslēgšana 
I.Bļusina informē, ka saņemts 1 (viens) iesniegums – no BJC IK “Auseklis” par vēlmi 
izslēgt to no juridisko biedru statusa, sakarā ar RDIKSD lēmumu nodrošinot 
vieglatlētikas norisi sporta skolā “Arkādija”.  LVS valdes balsojums par izslēgšanu 
2021.gada 21.janvārī. 
I.Bļusina informē, ka saņemts 1 (viens) iesniegums – no Biedrības “Cēsu 
vieglatlētikas klubs” ar lūgumu uzņemt par juridisko biedru. Dod vārdu klātesošajam 
juridiskā biedra kandidātam Mārim Urtānam uzrunai – iepazīstināšana ar savu 
pārstāvniecību un motivāciju kļūt par juridisko biedru.  
I.Bļusina lūdz balsot par Biedrības “Cēsu vieglatlētikas klubs” uzņemšanu par LVS 
juridisko biedru. 
Balsojums: par 70, pret 0. 
NOLEMJ: Biedrību “Cēsu Vieglatlētikas klubs” vienbalsīgi uzņemt par juridisko 
biedru. 
Lai veiktu delegātu skaita precizēšanu, I.Bļusina lūdz balsot par piedalīšanos 
kongresā uz esošo brīdi. 
Balsojums:Piedalos LVS pārvēlēšanu kongresā. Balsošanai pieslēgušies 72 
Juridiskie biedri. 
 

7. LVS 2020.gada Kongresa protokola apstiprināšana 
I.Bļusina lūdz apstiprināt 2020.gada Kongresa protokolu.  
Balsojums: par 73, pret 0. 
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NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt 2020.gada Kongresa protokolu. 
 

8. LVS 2020. gada pārskata ziņojums un ziņojums par 2020. gada budžeta izpildi 
A.Lagzdiņš prezentē 2020.gada pārskata ziņojumu. Kopējais komandas sastāvs ir 5 
izlases, 400 izlases dalībnieki, 18 LOV dalībnieki. Liels paldies A.Staģim par dažādu 
veidu sportisko sasniegumu analīzi. 2020.gadā uzsākts darbs pie divpakāpju licenču 
ieviešanas. Pirmo reizi, sadarbībā ar LOK bija iespēja sniegt sportistiem tehnisko 
palīdzību sporta inventāra iegādē. 2020.gadā kardināli ir mainījies LOV darbs 
saistībā ar sportistu kritēriju noteikšanu un LOV funkciju deleģēšnu LVS attiecībā uz 
treniņu procesu. Veiksmīga sadarbība un ieguldītā darba vērtējums no Latvijas 
Antidopinga biroja. 
Par LSFP finansējumu treneru algām 2020.gadā, tas tika saglabāts sadarbībā ar 
LSFP un IZM. Izstrādāti jauni treneru rangi, kuri būs piemērojami nākotnē. 
Par finanšu – marketinga programmu, galvenais finansējuma devējs ir LOK (40%), 
LSFP (32%). Atbalsts no LOK Tehniskās programmas ļāva iepirkt nepieciešamo 
sporta inventāru sacensību nodrošināšanai. 
Par LVS biedriem – paldies pašvaldībām, kas atbalsta sportistus un veido sporta 
infrastruktūru. 
Par sacensībām – tiesnešiem un tehniskajiem pārstāvjiem. Izveidota Tehniskā 
komisija, notikušas tiesnešu apmācības. 
Par attīstību/stratēģiju – LVS pārvaldība. Kopā ar European Athletics tiek gatavots 
attīstības plāns/stratēģija, WA apstiprināta stratēģija 2020/2023 un kā mēs tās 
mērķus iekļaujam savos attīstības mērķos. 
 
D.Miļkevičs sveic kongresa dalībniekus un izsaka pateicību valdei un uzticību četru 
gadu garumā esot ģenerālsekretāra amatā. Darbs ir paveikts liels, paldies 
I.Radevičai par ieguldīto darbu un uzsāktajiem projektiem, paldies A.Lagzdiņam, 
L.Beļikovai, A.Smočam, E.Jakrinam par ieguldīto darbu un atbalstu LVS attīstībā un 
ikdienas darbā.  
D.Miļkevičs informē par 2020.gada budžeta izpildi. 2020. gadā pamata ieņēmumus 
LVS budžetā veidoja:  
• Latvijas Olimpiskā komiteja – 357 053,64 EUR, tai skaitā Tokijas tehniskā 
programma 26 054,92. LŠK programma 52 000,00 EUR, Olimpiskās izcilības 
programma 155 294,12 EUR. 
Latvijas Sporta federāciju padome – 292 568,00 EUR, tai skaitā LVS treneru un 
metodiķu algas 66 130,00 EUR, Covid-19 dotācija 80 362,00 EUR.  
• EAA mērķdotācija –  13 901 EUR;  
• pašu ieņēmumi (licences, biedru maksas, dalības maksa pasākumos) – 30 865,00 
EUR; 
• ziedojumi, sponsori, reklāmas līgumi, klubu un pašvaldību līdzfinansējumi – 72 
71,00 EUR. 
Naudas atlikums uz gada beigām sastādīja 66 542,00 EUR. 
 
Uz 2020. gada 31. decembri LVS reģistrēti 87 juridiskie biedri. 
2020. gadā LVS Latvijā ir sarīkojusi 18 Latvijas čempionātus visām vecuma grupām 
– jaunatnei (U14, U16, U18), junioriem (U20, U23) un pieaugušajiem gan telpās, 
gan stadionā. 
2020. gadā Latvijas nacionālās izlases sportisti ir piedalījušies 21 dažādās Baltijas, 
Eiropas un pasaules līmeņa sacensībās. Viens no sezonas galvenais uzdevumiem 
bija nodrošināt dalību Eiropas un pasaules līmeņa sacensībās visiem sportistiem, 
kuri izpildījuši kvalifikācijas normatīvus. Tas tika paveikts, un uz starptautiskajām 
sacensībām aizvesti visi sportisti, kuri bija kvalificējušies čempionātiem. 
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9. Revīzijas komisijas ziņojums 

Revīzijas komisijas vadītāja Anna Titova informē, ka finanšu pārskata revīziju par 
2020.gadu ir veikusi SIA “Revidentes Olgas Kuraševas birojs” un nolasa zvērinātas 
revidentes atzinumu. Finanšu pārskats sniedz patiesu un skaidru priekšstatu par 
LVS finansiālo stāvokli 2020.gada 31.decembrī un par LVS darbības finanšu 
rezultātiem, kas noslēdzās 2020.gada 31.decembrī. 
 

  
10. Debates un jautājumi par ziņojumiem 

Saņemts jautājums no G.Zālīša par to vai ir valdes lēmums par 10 sportistiem, kuri 
nav LOV sastāvā, bet ir saņēmuši finansējumu. 
D.Miļkevičs informē, ka jautājums par finansējuma saņemšanu ir izskatīts gan LVS 
valdē, gan izpildsekretariātā. Visi finansējuma saņēmēji ir potenciālie Tokijas 
Olimpisko spēļu dalībnieki, iesnieguši nepieciešamo izdevumu tāmes. 

 
11. LVS 2020. gada pārskata un 2020. gada budžeta izpildes  apstiprināšana 

I.Bļusina lūdz balsot par 2020.gada budžeta izpildes un gada pārskata 
apstiprināšanu. 
Balsojums: par 73, pret 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt LVS 2020.gada pārskatu un 2020.gada budžeta 
izpildi. 
 

12.  LVS komisiju ziņojumi 
Treneru komisija – I.Bļusina informē, kaTreneru komisijas vadītājs Mārcis 
Štrobinders atrodas MTN ārzemēs un nolasa atsūtīto ziņojumu, kurā tiek informēts, 
ka gada laikā notikušas piecas Treneru komisijas sēdes, aktīvs komisijas darbs 
dažādos jautājumos – LOV atlases kritēriji, klasifikācijas sistēma, komandas 
apstiprināšana Eiropas čempionātam telpās u.c.  
Jaunatnes komisija – ziņo Aļona Fomenko,informē, ka no IZM saņemta informācija 
par kontrolnormatīvu pārskatīšanu, piemērojot āra apstākļiem, lūdz sniegt 
priekšlikumus sporta skolām līdz 26.aprīlim. 
2020.gadā gada notikušas piecas Jaunatnes komisijas sēdes, kurās tika izskatīti šādi 
jautājumi: 
Jaunatnes izlases komandu atlases kritēriji; 
Jaunatnes izlases komandu sastāvu apstiprināšana; 
Jaunatnes sacensību kvalifikācijas normatīvi; 
Latvijas jaunatnes čempionātu programmu projekti, sacensību tehniekie jautājumi. 
Informē par Latvijas Jaunatnes izlašu sportistu dalību sacensībās. 
Paldies visiem sportistiem, treneriem par ieguldīto darbu. 
Atlētu komisija – Atlētu komisijas locekle Lauma Grīva informē, ka sportistu vidū ir 
aktīvas diskusijas, Atlētu komisija aktīvi iesaistās EAA un WA darbībā.  
Pirms sacensību kalendāra apstiprināšanas esam izvirzījuši ieteikumus, kuri tikuši 
ņemti vērā. Uzrakstīta vēstule IZM par atļauju rīkot sacensības.  
2021.-2024. gada cikls – 1 vieta LVS valdē, 10 valdes locekļi, komisijas sēde kā 
minimums 1 reizi ceturksnī. Neaktīvi komisijas locekļi jāatskaita no Atlētu komisijas 
un viņu vietā jāievēl cits. Jāizveido e-pasta adrese, neatkarīgam no LVS, saziņai ar 
sportistiem dažādos jautājumos. Prioritāte ir atlētu uzklausīšana un atbalsts. 
Ētikas komisija – ziņo Biruta Grantiņa un izsaka viedokli, smags laiks, jo nav bijis 
pilnvērtīgs mācību treniņu darbs procesa nodrošināšanā. Visām sporta skolām 
jārūpējas par bērnu, jauniešu, treneru veselību. 
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 Nav saņemta neviena sūdzība Ētikas komisijā, par klātienes komunikācijas 
svarīgumu un trūkumu šajā periodā. 
 Cerams, ka notiks sacensības vasaras sezonā, klātienes komunikācija. Visiem 
veselību, veiksmi, sadarbību nākošajā darba periodā. 
Tiesnešu komisija – ziņo Zigurds Kincis, informē par tiesnešu apmācībām janvārī, 
vairāk kā 370 dalībnieku, C līmeņa tiesnešu sertifikātu ieguva 330 dalībnieku. 
Komisijā pārrunāti jautājumi par kārtības uzturēšanu sacensību norises vietās, kā arī 
par treneru disciplīnu atrodoties stadionos un manēžās, iesniegti komentāri Latvijas 
čempionātu vispārējiem noteikumiem. Iesniegti priekšlikumi Tiesnešu komisijas 
nolikuma izstrādei. Turpinās darbs pie tiesnešu izglītošanas pasākumiem, 
turpināsies apmācība, lai iegūtu B līmeņa sertifikātus, kā arī tiesnešu apmācība 
reģionos. 
 

13. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
Debates nav pieteiktas. 
 
I.Bļusina informē par  15 minūšu pārtraukumu pēc kura turpināsies jautājumu 
izskatīšana saskaņā ar Darba kārtību. 
 

14. Prezidenta amata kandidātu prezentācijas 
I.Bļusina informē, ka līdz noteiktajam kandidātu pieteikuma termiņam prezidenta 
amatam ir izvirzīts viens kandidāts, līdzšinējais LVS prezidents  Arnis Lagzdiņš. Dod 
vārdu A.Lagzdiņam. 
A.Lagzdiņš – paldies kongresa delegātiem par iespēju prezentēt turpmāko darbu, 
pirmais jautājums ir kāpēc es vēlos turpināt? Ir Jūsu uzticība un atsaucība ko esmu 
izjutis šo divu gadu garumā, arī iepriekš strādājot šajā amatā vairākus gadus 
atpakaļ. Svarīgi kopā ar jums pabeigt iesāktos darbus, attīstīt vieglatlētiku un pacelt 
to pārējo sporta veidu vidū, būtu apmierināti ar to ko darām. 
Paldies juridiskajiem biedriem, kuri ir izvirzījuši manu kandidatūru. Pēdējos divos 
gados esot šajā amatā gandarījums, ka bijusi konstruktīva sadarbība gan ar 
juridiskajiem biedriem, gan sadarbības partneriem. Informē par galvenajām 
pamatnostādnēm un principiem turpmākajā darba periodā. Domājot par attīstību ir 
turpināt iesākto cīnoties par prioritārā sporta veida statusu, sacensību programmas 
pilnveidošana un efektivitāte, vieglatlētikas nozīmes stiprināšana sabiedrībā. 
Iepazīstina ar prioritārām jomām – sportisti/treneri, finanšu/marketinga 
programma, biedri/pašvaldības, sacensību tiesneši un tehniskie pārstāvji, 
attīstība/stratēģija-LVS pārvaldība. 
Informē, ka Eiropas Vieglatlētikas asociācija (EAA) ir atvēlējusi dalībvalstīm 
konsultantu piesaisti, apmaksājot šos konsultantus, lai izstrādātu stratēģiskos 
plānus, kas ir ļoti darbietilpīgs process. Esam nodevuši EAA visu informāciju par LVS 
darbību par pēdējiem pieciem gadiem, ir izveidotas septiņas darba grupas atbilstoši 
tēmām – pārvaldība, administrācija, sportisti/treneri u.c., mārketings un mediji, 
infrastruktūra, ilgtspējība, sporta vide Latvijā. Esam iesaistījuši 26 ekspertus gan no 
pašu vides, gan no IZM, LOK, LSFP un LSPA. Aprīļa beigās notiks 2 dienu 
apkopojumu seminārs, sagaidām, ka rudenī būs skaidrs plāns saistībā ar stratēģiskā 
plāna sadaļām. 
Stratēģiskā plāna izstrādē iesaistīti augsti kvalificēti Eiropas eksperti ar pieredzi 
vieglatlētikā un šādu plānu gatavošanā , saņemsim izvērtējumu par katru no 
sadaļām. 
Šī plāna izstrāde ir viens no motivatoriem kāpēc turpināt iesākto, pabeigt plāna 
izstrādi un to īstenot. 
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Lai varētu plānus īstenot ir nepieciešama komanda, prezidenta vēlēšanās nākam ar 
priekšlikumiem par komandas/valdes veidošanu, plānošanas un kompetences 
sfērām uzrunātajiem kandidātiem. Liels paldies iepriekšējai prezidentei Inetai 
Radevičai un iepriekšējai valdei par ieguldīto darbu, paldies LVS biroja darbiniekiem 
par ikdienas darba nodrošināšanu. 
Ievēlēšanas gadījumā lūdz Ludmilu Beļikovu un Andri Smoču turpināt iesākto darbu, 
paldies par ieguldīto profesionālo darbu. Lūdz turpināt darbu valdē līdzšinējiem 
valdes locekļiem Edvīnam Krūmam, Emīlam Jakrinam un Sandijam Pinkulim. 
Darbam valdē, sadarbībai ar armiju, uzrunāta Aizsardzības ministrijas parlamentārā 
sekretāre Baiba Bļodniece, Māris Liguts uzrunāts darbam valdē kā profesionāls 
jurists un konsultants dokumentu pārvaldības aktualizēšanā un speciālists 
juridiskajos jautājumos. No Latvijas Vieglatlētikas veterānu asociācijas kā jomas 
speciāliste darbam valdē uzrunāta asociācijas valdes priekšsēdētāja vietniece Laine 
Kreicere. Darbam valdē uzrunāta Sporta centrs “Mežaparks” valdes locekle, 
menedžmenta speciāliste Ieva Zunda. Atbalstītāju un reklāmas devēju piesaistes 
jautājumos uzrunāts SIA “Skonto Group” valdes priekšsēdētājs Andris Vilcmeiers. 
A.Lagzdiņš piedāvā šādu valdes sastāva modeli un iepriekšējā sastāvā turpināt 
darbu LVS izpildsekretariātam. 
Paldies esošajām LVS komisijām, komisijas strādā aktīvi, pārstrādāti komisiju 
nolikumi, ceru uz komisiju sadarbību ar jauno valdi attiecīgo kompetenču jomā un 
vieglatlētikas sabiedrība būs kā vienots veselums, kurā katrs zina savu lomu un 
vietu, nāk ar saviem priekšlikumiem, ieteikumiem un kopīgi tos izrunā, mēģinot 
atrast labāko risinājumu. 
 

 
15. Debates un jautājumu amatu kandidātiem 
 I.Bļusina informē, ka jautājumu prezidenta amata kandidātam A.Lagzdiņam nav 

saņemti. 
 Lai veiktu delegātu skaita precizēšanu, I.Bļusina lūdz balsot par piedalīšanos 
kongresā uz esošo brīdi. 

      Balsojums:Piedalos LVS pārvēlēšanu kongresā. Balsošanai pieslēgušies 69 
Juridiskie biedri. 

 
16. Vēlēšanas 
 I.Bļusina lūdz veikt balsojumu par Arņa Lagzdiņa ievēlēšanu par LVS prezidentu. 

 Balsojums: par 69, pret 2. 
 NOLEMJ: apstiprināt Arni Lagzdiņu par LVS prezidentu. 

 A.Lagzdiņš pateicas par ievēlēšanu, ceru, ka attaisnošu Juridisko biedru uzticību, 
visiem atbalstītājiem. 

 I.Bļusina informē, ka vēlēšanas turpinās attiecībā uz valdi. Noteiktajā termiņā un 
kārtībā uz 10 kandidātiem ir izvirzītas 10 personas. Ņemot vērā šo faktoru, 
priekšlikums balsot par sarakstu kopumā. Lūdz veikt balsojumu par kopīgu valdes 
locekļu sarakstu. 

 Balsojums: par 70, pret 2. 
 NOLEMJ: apstiprināt kopīgu balsojumu par LVS valdes locekļu sarakstu. 
 I.Bļusina informē, ka nākošais balsošanas jautājums ir par Ludmilas Beļikovas un 

Andra Smoča ievēlēšanu par LVS viceprezidentiem un par LVS valdes locekļiem 
ievēlēt Baibu Bļodnieci, Emīlu Jakrinu, Laini Kreiceri, Edvīnu Krūmu, Māri Ligutu, 
Sandri Pinkuli, Andri Vilcmeieru, Ievu Zundu. 

 Balsojums: par 70, pret 2. 
 NOLEMJ: apstiprināt jauno LVS valdi 
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 I.Bļusina informē, ka nākošais balsojums ir Revīzijas komisijas vēlēšanas. Uz 
Revīzijas komisijas 3 locekļu amatiem pretendē 4 kandidāti – Līga Dzene, Oskars 
Garkājs, Anna Titova un Guntis Zālītis. 

 Balsojumā jāatzīmē 3 atbildes, balsojums tiks pieņemts tikai tad, ja tiks atzīmētas 
visas 3 atbildes. 

 Balsojums: Līga Dzene - 67, Oskars Garkājs- 43, Anna Titova - 60, Guntis Zālītis-
40. 

 NOLEMJ: Par Revīzijas komisijas locekļiem apstiprināt Līgu Dzeni, Oskaru Garkāju, 
Annu Titovu. 

 I.Bļusina informē, ka saskaņā ar LVS statūtiem, nepieciešams ievēlēt Revīzijas 
komisijas priekšsēdētāju, lūdz veikt balsojumu. 

 Balsojums: Līga Dzene - 47, Oskars Garkājs - 6, Anna Titova - 18. 
 NOLEMJ: Apstiprināt Līgu Dzeni par Revīzijas komisijas priekšsēdētāju. 
 
 
17. 2021.gada sezonas galvenās iezīmes un budžeta projekts 
D.Miļkevičs apsveic A.Lagzdiņu, jauno valdi un Revīzijas komisiju ar ievēlēšanu amatos. 
D.Miļkevičs informē, ka ziemā nevienas sacensības nevarējām sarīkot, tika rakstītas 
vairākas vēstules IZM par atļauju rīkot sacensības, bijusi tikšanās ar veselības ministru, 
viceprezidents Andris Smočs aktīvi darbojas LSFP valdē un sniegta informācija par 
sacensību nepieciešamību un motivatoru sportistu un treneru ieguldītajam darbam.  
Prieks par Atlētu komisijas aktīvo darbību, vēlmi iesaistīties un būt pārstāvētiem LVS 
valdē. Lai to veiktu, nepieciešami statūtu grozījumi. 
Diemžēl atcelts augustā plānotais Eiropas U18 čempionāts, bet ir daudz citu plānoto 
sacensību. Kā komandai lielākās sacensības ir Eiropas komandu čempionāts Bulgārijā, 
komanda jāapstiprina jau 25.maijā, ja nebūs iespēja aizvadīt nevienas sacensības, 
sportistu atlase būs jābalsta uz iepriekšējā gada rezultātiem, sākta sportistu un treneru 
apzināšana.  
Saņemta ziņa, ka iespējams tiks atcelts U23 Eiropas čempionāts Norvēģijā, cerams, ka 
situācija uzlabosies un čempionāts notiks. 
Plānots Pasaules U20 čempionāts Kenijā un Eiropas U20 čempionāts Igaunijā. 
 par 2021.gada vasaras sezonas galvenajām iezīmēm un budžeta projektu. 
Galvenās 2021.gada sacensības – Olimpiskās spēles Tokijā, cerams, ar visiem 
kandidātiem notiek cieša sadarbība, tiek izskatīta iespēja ierasties ātrāk, lai 
aklimatizētos. Jaunie kritēriju nosaka ierašanos ne ātrāk kā 5 dienas pirms starta. Par 
iespēju ierasties ātrāk un sadarbību ar Fudži par finansiālo atbalstu. 
2021.gada vasaras sezonas sacensību kalendārā iekļautas tādas nozīmīgas sacensības 
kā Latvijas čempionātu norise visām vecuma grupām, Baltijas komandu 
čempionāta/Prezidenta balvas norise, Baltijas komandu čempionāti, Sportland kauss. 
Baltijas komandu čempionāti iespējams tiks translēti tiešsaistē. 
Jaunums ir Latvijas un Baltijas komandu čempionāts krosā, kura norise šogad plānota 
Lietuvā. 
Izaicinājums ir LOV sportistu finansējuma aprite caur LVS, ar pirmā ceturkšņa darbu 
esam tikuši galā, kaut arī darba apjoms ir būtiski pieaudzis, sadarbībā ar LOK un IZM 
meklējam risinājumus darba apjoma veikšanai. 
LVS atbildībā ir LOK kritēriju izveide 2022.gadam, tie ir izstrādāti ciešā sadarbībā ar 
Treneru komisiju arī valde ir apstiprinājusi šos kritērijus, tie ir nosūtīti LOK 
saskaņošanai. 
Budžets tiek koriģēts nepārtraukti, no LSFP šogad esam saņēmuši par 20 000 EUR 
mazāk treneru atalgojumam un par turpmāko atalgojumu vēl nav zināms. LOK bāzes 
finansējums samazinājies par 3 000 EUR, šogad tie ir 18 000 EUR kas ir lielākā 
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finansējuma summa, vairs netiek piešķirts finansējums iepriekšējā apmērā. 13 000 EUR 
ir piemaksa par kritērijiem un iezīmēta summa 119 900 EUR LOV sportistiem. 
Plānoti mazāki ieņēmumi par licenču maksu un dalības maksu sacensībās, sakarā ar 
nenotikušajām sacensībām. 
Saņemts atbalsts no EAA, “Extraordinary project”, piesaistīti Baltijas valstu kolēģi un 
saņemts kopīgais finansējums EUR 34 43,49, kurš jādala trijās daļās. 
Izdevumiem lielākās pozicījas ir izbraukumiem, šogad daudz sacensību. 

 
 
 
18. Debates un jautājumi par ziņojumu 
Limbažu un Salacgrīvas novadu sporta skolas pārstāvis uzdod jautājumu par budžeta 
plānā paredzētajiem 5 000 EUR izdevumiem izlases treniņprocesa nodrošināšanai. 
D.Miļkevičs atbild, ka šis finansējums paredzēts izlases treniņprocesa nodrošināšanai 
ziemā Rīgas sporta manēžā un vasarā Arkādijas stadionā.  
 
19. 2021.gada budžeta apstiprināšana 
I.Bļusina lūdz balsot par 2021.gada budžeta apstiprināšanu. 
Balsojums: par 68, pret 2. 
NOLEMJ: apstiprināt 2021. gada budžetu. 
 
20. Par redakcionālajiem labojumiem LVS statūtos 
I.Bļusina informē, ka ņemot vērā mūsu mātes organizācijas nosaukuma maiņu uz World 
Athletics, esam veikuši redakcionālos grozījumus LVS statūtos gan latviešu, gan angļu 
valodās.  
 
21. Debates par LVS statūtu redakcionālajiem labojumiem 
Nav saņemti komentāri attiecībā uz redakcionālo grozījumu veikšanu. 
 
22. Statūtu redakcionālo labojumu apstiprināšana 
I.Bļusina lūdz balsot par redakcionālo labojumu apstiprināšanu LVS statūtos. 
Balsojums: par 70, pret 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt LVS statūtus jaunā redakcijā saskaņā ar sagatavoto 
projektu. 
 
23. Debates 
I.Bļusina informē, ka debates nav pieteiktas. 

 

24. Nākamā LVS kongresa laika un vietas noteikšana 
I.Bļusina informē, ka nākamais LVS kongress plānots 2022.gada 24.martā. 
 

25. Kongresa slēgšana 
A.Lagzdiņš pateicas visiem Juridiskajiem biedriem par izturību un pacietību un ļoti 
konstruktīvo pieeju darbam. Kongress ir izdevies pateicoties LVS kolektīvam. Novēlu 
visiem veselību, izturību un ātrāku atgriešanos stadionos!  
 

 
A.Lagzdiņš slēdz Kongresu. 
 
Kongresu slēdz 13.40 
 
LVS prezidents       A.Lagzdiņš 
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Protokolētāja       D.Migala 


